

Table with 5 columns: Item, Current Period, Comparison Period, Change, and Unit. Rows include financial metrics like revenue, profit, and cash flow.

上海创力集团股份有限公司 2024 第三季度报告

Main financial statement table with columns for Item, Current Period, Comparison Period, and Unit. Includes detailed breakdown of assets, liabilities, and equity.

Table with 5 columns: Item, Current Period, Comparison Period, Change, and Unit. Rows include financial metrics like revenue, profit, and cash flow.

Table with 5 columns: Item, Current Period, Comparison Period, and Unit. Rows include financial metrics like revenue, profit, and cash flow.

Table with 5 columns: Item, Current Period, Comparison Period, Change, and Unit. Rows include financial metrics like revenue, profit, and cash flow.

上海创力集团股份有限公司 关于变更签字注册会计师的公告

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 关于新增2024年度预计日常关联交易

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 第五届监事会第八次会议决议公告

Text content of the 5th Board of Supervisors 8th Meeting Resolution Announcement, detailing meeting details and resolutions.

上海创力集团股份有限公司 关于回购注销部分限制性股票及调整回购价格的公告

Text content of the announcement regarding the repurchase and cancellation of restricted shares and adjustment of the repurchase price.

上海创力集团股份有限公司 关于首次公开发行募集资金投资项目 结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 关于召开 2024 年第一次临时股东大会的通知

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 关于回购注销部分限制性股票通知债权人的公告

Text content of the announcement regarding the repurchase and cancellation of restricted shares, notifying creditors.

上海创力集团股份有限公司 关于首次公开发行募集资金投资项目 结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 关于召开 2024 年第一次临时股东大会的通知

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 关于召开 2024 年第一次临时股东大会的通知

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 关于召开 2024 年第一次临时股东大会的通知

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 关于召开 2024 年第一次临时股东大会的通知

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 关于召开 2024 年第一次临时股东大会的通知

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 关于召开 2024 年第一次临时股东大会的通知

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 关于召开 2024 年第一次临时股东大会的通知

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 关于召开 2024 年第一次临时股东大会的通知

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 关于召开 2024 年第一次临时股东大会的通知

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 关于召开 2024 年第一次临时股东大会的通知

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 关于召开 2024 年第一次临时股东大会的通知

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 关于召开 2024 年第一次临时股东大会的通知

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 关于召开 2024 年第一次临时股东大会的通知

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.

上海创力集团股份有限公司 关于召开 2024 年第一次临时股东大会的通知

Table with 5 columns: No., Name, Method, Type 1, Type 2, Type 3. Rows list shareholders and their participation methods.